
S.K.H. Lui Ming Choi Secondary School 

 

Application for Special Admission Place (2025-2026) 

 

1. Secondary 1 to 4 Special Admission Place (SAP) Application forms can be downloaded or 

obtained from the school from 2nd June, 2025.   

 

2. a. Applicants for S2 to S4 SAP should submit the duly completed Application Form to the  

school office directly in office hour no later than 4:00 p.m. , 20th June 2025. 

b. Applicants for S1 SAP should submit the duly completed Application Form to the school   

office directly in office hour from 9:00 a.m. to 4:00 p.m. , 8th July, 2025. 

 

(Office Hours: Mondays to Fridays: 9am – 12noon, 1:30pm to 4:00pm,  

Saturdays: 9:15 am – 12:00 noon) 

 

3. Application Forms submitted after the deadline will not be accepted.  No additional materials 

or documents will be accepted after the application deadline. 

 

4. Required Documents 

a. School application form 

b. School report for the past two years, including academic scores and conduct (for 

Form 4 applicants, school report for the past three years are required) 

c. Proof of extracurricular activities and service (if any, up to five items per category; 

submit only the most recent/highest-level achievement documents) 

 

5. Selected S1 applicants will be notified via phone on 9th July, 2025 and required to attend an 

admission test at 8:30 a.m. , 10th July, 2025. Applicants need to attend an interview at 11:30 

a.m., 10th July, 2025. 

 

6. Selected S2 and S3 applicants will be notified via phone on 25th June, 2025 and required to 

attend an admission test at 8:30 a.m. , 10th July, 2025. 

 

7. Selected S4 applicants will be notified via phone on 23rd June, 2025 to attend an interview. 

 

8. Applicants who are absent from either the interview or the admission test will not be 

considered. 

 

9. Application by post will not be accepted.  



聖 公 會 呂 明 才 中 學 

 

插班學位申請（2025-2026） 

 

1. 中一至中四申請表於 2025年 6月 2日開始派發。家長可於網頁下載或親臨學校索

取。 

 

2. a. 中二至中四申請人須於 2025年 6月 20日下午 4 時前將填妥的申請表在辦公時間內   

交回校務處。 

b. 中一申請人須於 2025年 7月 8日上午 9點至下午 4 時將填妥的申請表 

在辦公時間內交回校務處 。 

 

(校務處辦公時間： 

星期一至五上午 9 時正至中午 12 時正，下午 1 時 30 分至 4 時正 

星期六上午 9 時 15 分時至中午 12 時正) 

 

3. 逾時遞交的申請表將不獲處理。截止報名後不接受任何補交資料或文件。 

 

4. 所需文件 

a. 本校申請表 

b. 最近兩年成績表，包括所有學期成績及操行(中四申請須要最近三年成績表) 

c. 課外活動表現及服務的證明文件(如有，每類最多填五項；只須遞交最近/最高級

別的成績資料)  

 

5. 合資格之中一考生將於 2025年 7月 9日透過電話通知，並請於 2025 年 7  月 10日上

午 8時 30分到校參加甄別考試。考生需於 2025年 7月 10日上午 11時 30分出席面

試。 

 

6. 合資格之中二及中三考生將於 2025年 6月 25日透過電話通知， 

並請於 2025  年 7  月 10日上午 8時 30分到校參加甄別考試。 

 

7. 合資格之中四學生將於 2025年 6月 23日透過電話通知約見面試。  

 

8. 缺席面試或甄別考試之學生將不會被考慮其申請。 

 

9. 本校不接受郵遞申請。 


